
Protokoll årsstämma 2023-04-19 

Fullerö samfällighetsförening 
 

1) Föreningens ordförande Gustav Berglund öppnade mötet och hälsade 130 medlemmar välkomna 
>ll stämman som i år hölls inomhus i dansbanan. 

 

2) Kallelsen >ll årets stämma, som skickades ut första veckan i april, godkändes av stämman. 

 

3) Till mötesordförande för stämman valdes Bo Eriksson. 

 

4) Till sekreterare för stämman valdes Pernilla Einarsen. 
 

 
5) Dagordning för stämman fastställdes. 

 
 

6) Till justerare valdes BirgiMa Bjurs>g och Pär Bladin.  
 
 

7) En medlem hade synpunkter på aM delen i verksamhetsberäMelsen som handlade om kitesurfare 
var missvisande. Diskussion fördes även om bryggor är aM betraktas som allmänning eller privat 
område men konstaterade aM allmänheten äger räM aM bada från stranden. 
VerksamhetsberäMelse, bokslut och revisorernas beräMelse godkändes utan ändringar. 
 
 

8) Styrelsens förslag >ll balans och resultaträkning fastställdes av stämman. 
 

9) Styrelsens förslag >ll disposi>on av årets vinst och behandling av ansamlad vinst fastställdes av 
stämman.  

 
10) I enlighet med revisorernas förslag beviljades styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 

 
11) Till årets stämma hade tre mo>oner lämnats in. 

a) Mo>on om aM restaurera gångs>gen mellan Ekbacksvägen 27-Ekbacksvägen 25 upp >ll berget 
på Ekbacken. 
 
Stämman beslutar enligt styrelsens förslag.                                                        
 

 



b) Talesperson för Gröna gruppen redogör för gruppens mo>on som innehöll flera delar och 
skickar runt gruppens förslag och skiss >ll medlemmarna på stämman. Styrelsen gör eM >llägg 
i siM förslag och stödjer den del som avser vassröjning.  
 
Stämman beslutar enligt styrelsens förslag. 
 
 

c) Mo>on om aM göra en naturlig gångs>g mellan mastkranen/bryggan på Fullerö Båtklubb ut 
mot Tryffelvägen. Över bäcken vid Tryffelvägen behöver en spång byggas. 

 
Stämman beslutar enligt styrelsens förslag. 
 

12) På årets stämma ska beslut tas om utbyggnad av vägbelysning och införande av       
parkeringsövervakning. 

 
a) Omröstningen för vägbelysningen föranleddes av en del frågor kring varför vi ska omrösta när 

medlemmarna redan fyllt i en enkät för deMa. Styrelsens ordförande Gustav Berglund 
beräMar aM vi på årsstämman 2022 beslutade aM ta fram en kostnadsberäkning och enkät 
som skulle presenteras på årets stämma som en del av mo>onen om belysning som togs upp 
på stämman 2022. Enkäten i sig är inte eM beslutsunderlag, endast stämman kan faMa beslut 
om införande av utökad belysning. Medlem ifrågasaMe om föreningen har räM aM utöka 
belysningen på området enligt föreningens anläggningsbeslut. 
  
Stämman beslutar aM avslå införande av vägbelysning e\er votering. 
 

b) Ordförande Gustav Berglund går igenom mo>onen och redogör för styrelsens förslag på 
möjlig lösning gällande parkeringsfrågan. Vi har de senaste åren märkt av eM större antal 
människor som gästar våra badplatser. Många tar bilen >ll badplatserna och då vi inte har 
parkeringsplatser aM erbjuda vållar det problem. Badgäster parkerar bilar framför bommarna 
vid våra badplatser, som kan komma aM behövas av utryckningsfordon, man parkerar i 
vändzoner och på grönytor. Styrelsen har under det gångna året diskuterat frågan och ha\ 
möten med eM par olika parkeringsföretag. Styrelsens förslag är aM anlita eM externt företag 
som kan u_ärda parkeringsböter >ll felparkerade fordon. Skyltar behöver då säMas upp vid 
våra infarter med informa>on om aM parkeringsförbud gäller på området. Styrelsen har tagit 
fram eM förslag på var parkeringsförbud bör gälla på området. Kartan med zonområde 
återfinns i kallelsen >ll årsstämman. Enligt synpunkter från stämman bör förslaget om 
parkeringsförbud utökas och även omfaMa Margaretavägen och Enhagsvägen förbi 
lekplatsområdet. Förbudet bör gälla både gräsremsan och vägbanan.  Vi har ha\ en skylt runt 
Pirenbryggan med parkeringsregler och det upplevs som aM skylten ha\ viss effekt. Stämman 
beslutade aM 2023 blir eM prövoår och aM vi däre\er utvärderar fortsäMningen. 
 
Stämman beslutar aM anta styrelsens förslag om införande av parkeringsförbud e\er 
votering. 
 

13) Styrelsens ak>vitetsplaner gällande VA, allmänningar och vägar är i stort seM som >digare. För VA 
har det påbörjats en planering för aM kunna sek>onera området. Då möjliggörs aM kunna stänga 
delar av vaMenledningen på området i stället för aM stänga av hela vaMenledningen om det blir en 
vaMenläcka. 



 
I skötselplanen revideras texten om belysning >ll ”skötsel av befintlig vägbelysning” då ingen 
utbyggnad av belysningen kommer aM göras enligt stämmans beslut. 
 
En synpunkt från medlem är aM vägmarkeringarna e\er Cronstedsvägen gör aM cyklister kommer 
på ”fel sida” när man ska svänga av från Cronstedsvägen. 
 
Styrelsens förslag >ll ak>vitetsplaner fastställdes av stämman. 
 

14) Löner och arvoden, vad gäller undrar en medlem. Löner för allmänningar är när vi hyr in tjänster 
och är arbetsgivare tex för ungdomarna som klipper gräset på våra allmänningar. Kostnader för 
underhåll innefaMar material och kostnader för entreprenörer då föreningen inte är arbetsgivare. 
 
Varför höja medlemsavgi\en när momsen inbringar stora summor moms frågar en medlem. 
Ordförande Gustav Berglund beräMar aM alla kostnader har ökat och aM vi inte ha\ någon höjning 
av medlemsavgi\ sedan 2016. Momsen är kostnadsneutral då föreningen både har 
medlemsintäkter och kostnader. 
 
Styrelsens förslag >ll budget och utdebitering fastställdes av stämman. 
 

15) Val av styrelse  
a) Styrelseordförande på 1 år: Gustav Berglund omval 
b) Styrelseledamöter på 2 år: Göran Brofelt kvarstår, Per Tunander kvarstår, Pernilla Einarsen 

kvarstår, Bert JäMne omval, Louise Björk omval, Johan Swärd omval, Erik Johansson nyval. 
c) Suppleanter på 1 år: Clara Andersson omval, Andrew Burns omval och Peter Persson nyval. 
d) Auktoriserad Revisor på 1 år: Helena Andersson, Västerås Revision AB omval 

Suppleant 1 år: Jesper Lejdström, Västerås Revision AB, omval 
Internrevisor på 1 år: Hjördis Olsson, omval. 
Suppleant 1 år: Ingemar Sandström, omval 

e) Valberedning 1 år: Katarina Eriksen, omval, Christer Looström, omval och Maria Andersson 
nyval. 

 
16) Övriga frågor. 

När kommer parkeringsövervakningen aM börja gälla? 
Svar: Styrelsen kommer aM gå vidare med frågan och besluta vilket bolag vi ska anlita. Trolig start 
för införande av bevakning är början av juni. Införandedatum och övriga detaljer meddelas på vår 
hemsida. 
 
Vem ansvarar för invasiva arter, som exempel jäMebalsamin, på området? 
Svar: Det är styrelsen gemensamt som har ansvar. 
 
Vad gör vi åt sönderkörda vägar inom området? 
Svar: Fas>ghetsägare som gör om- eller nybyggna>on ska bekosta återställande av förstörd väg. 
De vägar som trafikeras av tunga fordon och får skador när Mälarenergi förstärker elnätet 
kommer aM återställas av Mälarenergi när arbetet är klart. Vägsträckan på Cronstedsvägen vid 
Gränsvägen-VaMus>gen kommer aM lagas i samband med aM Mälarenergi återställer vägskador. 
 



En vimpel på en av flaggstängerna vid infarten >ll Enhagen har fastnat i eM träd, när kommer det 
aM åtgärdas.  
Svar: Vägansvarig ser >ll aM det åtgärdas inom kort. 
 
Gröna gruppen undrar när deras förslag kommer aM publiceras på Samfällighetens hemsida? 
Svar: Hemsidan sköts av person utanför styrelsen så datum kan inte lämnas. 
 
Varför ligger det hårt packad jord vid lekparken?  
Svar: Mälarenergi har fåM godkänt av styrelsen aM ha en >llfällig yta aM >ppa på under pågående 
arbete, när arbetet är klart kommer ytan aM återställas av Mälarenergi. Ytan framför garaget 
bakom dansbanan har hårdgjorts då gräsmaMan blivit sönderkörd av bilar som körs och parkeras 
där. 
 
En synpunkt från medlem är aM någon i styrelsen bör ha ansvar för hemsidan för aM kunna göra 
snabba uppdateringar. 
 

17) Mötesprotokollet kommer aM publiceras på vår hemsida www.fullerosmf.se inom två veckor.  
 

18) Styrelsens ordförande Gustav Berglund tackar avgående styrelsemedlemmen och >digare 
ordföranden Peter Markoff med blommor. Bo Ericsson tackas för kvällens ordförandeskap. 
Stämmans ordförande Bo Eriksson avslutar årets stämma. 

 

 

Vid protokollet                                             Justerat                                            Justerat 

 

 

Pernilla Einarsen                                         BirgiMa Bjurs>g                               Pär Bladin 


